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De omgevingsdialoog vindt plaats op de locatie Pastoor Clercxstraat 16 te Zijtaart 

De omgevingsdialoog is geïnitieerd door de initiatiefnemer:Theo van Heeswijk 

 

Opening 

 

Theo geeft uitleg over wat een omgevingsdialoog is en waarom de gemeente dit vraagt. De 

gemeente Meierijstad stelt als voorwaarde voor het in behandeling nemen van het 

principeverzoek dat er een omgevingsdialoog wordt gevoerd. Dit is een nieuw instrument om 

de omgeving aan de voorkant bij een  project  te betrekken. Een ieder mag zijn mening geven 

over de voorgenomen ontwikkeling. Hierbij hoeft het niet zo te zijn dat iedereen het een goed 

idee vindt. Het gaat er om dat eenieder gehoord wordt en dat de gemeente naar aanleiding 

hiervan een weloverwogen besluit kan nemen. De gemeente heeft het beleid ingevoerd dat 

ieder principeverzoek gepaard moet gaan met een omgevingsdialoog. Bij het ontbreken 

hiervan wordt het principeverzoek niet in behandeling genomen. 

 

Het planvoornemen 

 

Theo verteld dat hij gestopt is met zijn melkveebedrijf en een nieuwe invulling geeft aan het 

object. Theo gaat alles slopen zoals in kleur is aangegeven op onderstaande luchtfoto. 

Hiervoor dient het bestemmingsplan gewijzigd te worden.  

 

 
 

Om te komen tot een wijziging is er een principeverzoek ingediend bij de gemeente. Hierin 

wordt gevraagd of de gemeente in principe bereid is mee te werken aan een bestemmingsplan 

wijziging. Theo wil op de locatie ontplooien: 

 

➢ het hobbymatig houden van 2 paarden 

➢ Spullen opslaan in de loods 

➢ Composteren van eigen tuinafval in de overgebleven sleufsilo 

 

De loods wil ik gaan  gebruiken als opslag loods voor derden. En er wordt in de 

wintermaanden in een gedeelte  een carnavalswagen door de jeugd uit  Zijtaart in gebouwd. 



Het tuinafval is alleen van mij zelf en als het gecomposteerd is wil ik het uit strooien over 

mijn eigen grasland. Waar nu de gebouwen en sleufsilo s en mestbassin staan worden 

gesloopt en ingezaaid met gras voor mijn paarden. 

 

Niemand van de aanwezigen had bezwaar tegen de plannen. Er waren geen , alleen gaven 

enkele mensen aan dat ze het jammer vonden dat er geen koeien en kalveren meer aanwezig 

waren. Een opmerking van Theo was in het voorjaar krijgt het paard Fleur een veulen dus 

daar kunnen we dan genieten als dat in de wei loopt. 

 

 


